

免责声明

访问者在接受本网站服务之前，请务必仔细阅读本条款并同意本声明。访问者访问本网站的行为以及通过各类方式利用本网站的行为，都将被视作同意和接受本声明全部内容。

第一条 访问者在从事与本网站相关的所有行为（包括但不限于访问浏览、利用、转载、宣传介绍）时，必须以善意且谨慎的态度行事；访问者不得故意或者过失的损害或者弱化本网站的各类合法权利与利益，不得利用本网站以任何方式直接或者间接的从事违反中国法律、国际公约以及社会公德的行为，且访问者应当恪守下述承诺：

1. 传输和利用信息符合中国法律、国际公约的规定、符合公序良俗；
2. 不将本网站以及与之相关的网络服务用作非法用途以及非正当用途；
3. 不干扰和扰乱本网站以及与之相关的网络服务；
4. 遵守与本网站以及与之相关的网络服务的协议、规定、程序和惯例等。

第二条 本网站郑重提醒访问者：请在转载、上载或者下载有关作品时务必尊重该作品的版权、著作权；如果您发现有您未署名的作品，请立即和我们联系，我们会在第一时间加上您的署名或作相关处理。

第三条 除我们另有明确说明或者中国法律有强制性规定外，本网站用户原创的作品，本网站及作者共同享有版权，其他网站及传统媒体如需使用，须取得本网站的书面授权，未经授权严禁转载或用于其它商业用途。

第四条 本网站内容、信息仅代表发布者本人的观点，不代表本网站的观点和看法，与本网站立场无关，相关责任由发布者自负。

第五条 本网站有权将在本网站内发表的作品用于其他用途，包括网站、电子杂志等，作品有附带版权声明者除外。

第六条 未经本网站和作者共同同意，其他任何机构不得以任何形式侵犯其作品著作权，包括但不限于：擅自复制、链接、非法使用或转载，或以任何方式建立作品镜像。

第七条 本网站所刊载的各类形式（包括但不限于文字、图片、图表）的作品仅供参考使用，并不代表本网站同意其说法或描述，仅为提供更多信息，也不构成任何投资建议。对于访问者根据本网站提供的信息所做出的一切行为，除非另有明确的书面承诺文件，否则本网站不承担任何形式的责任。

第八条 当本网站以链接形式推荐其他网站、内容、产品时，本网站并不对这些网站或资源的可用性负责，且不保证从这些网站获取的任何内容、产品、服务或其他材料的真实性、合法性，对于任何因使用或信赖从此类网站或资源上获取的内容、产品、服务或其他材料而造成（或声称造成）的任何直接或间接损失，本网站均不承担任何责任。

第九条 访问者在本网站注册时提供的一些个人资料，本网站除您本人同意及第十条规定外不会将用户的任何资料以任何方式泄露给任何一方。

第十条 当政府部门、司法机关等依照法定程序要求本网站披露个人资料时，本网站将根据执法单位之要求或为公共安全之目的提供个人资料。在此情况下之任何披露，本网站均得免责。

第十一条 由于用户将个人密码告知他人或与他人共享注册账户，由此导致的任何个人资料泄露，本网站不负任何责任。

第十二条 本网站有部分内容来自互联网，如无意中侵犯了哪个媒体、公司、企业或个人等的知识产权，请来电或致函告之，本网站将在规定时间内给予删除等相关处理，若有涉及版权费等问题，请及时提供相关证明等材料并与我们联系，通过友好协商公平公正原则处理纠纷。

第十三条 以上声明内容的最终解释权归汉思所有。联系 Email:HSa@HSarchitects.cn

Disclaimer

Users shall read the articles carefully and agree on the Disclaimer before accepting service rendered by the Website. The action of visiting the Website and using the Website in any way shall be all deemed as approval and acceptance of all contents of this Disclaimer.

Article 1

Users shall act in good faith and in a prudent attitude when taking actions in connection with the Website (including but not limited to visit, browse, utilization, reprint, publicity and introduction). Users may not intentionally or unintentionally damage or impair the lawful rights and interests of the Website and also may not directly or indirectly take actions against Chinese laws, international covenants and social morals by using the Website in any way. Furthermore, users shall scrupulously abide by the following commitments:

1. The information transmitted and used by users shall comply with Chinese laws, international covenants and public orders and morals.
2. Users may not use the Website and related network services for illegal or improper purposes.
3. Users may not interfere with or disrupt the Website and related network services.
4. Users shall comply with agreements, regulations, procedures and practices in relation to the Website and related network services.

Article 2

We hereby solemnly declare that users shall respect the copyright and authorship of works reprinted from, uploaded to or downloaded from the Website. If you find that there is any work where your name is not mentioned, please contact us in a timely manner. We will add your signature to it or deal with the matter as soon as possible.

Article 3

With respect to the works created by users on the Website, the copyright hereof shall be jointly enjoyed by the Website and the author, unless otherwise clearly specified by us or compulsively stipulated by Chinese law. In case that other websites and traditional media intend to use such works, the written authorization from the Website is required. Otherwise, other websites and traditional media will be prohibited from reprinting or using them for other commercial purposes.

Article 4

Contents and information stated herein only represent the viewpoints of authors, but not the viewpoints and opinions of the Website. Contents and information herein have no connection with the standpoint of the Website; therefore, the responsibilities incurred therefrom shall be assumed by authors.

Article 5

The Website shall be entitled to use the works posted herein for other purposes, including those on websites and electronic journals, except works having a copyright statement.

Article 6

Without common consent by the Website and the author, no organization may infringe upon the authorship of works in any way, including but not limited to illegal reproduction, linkage, illegal use or reprint, or mirroring of works in any way.

Article 7

All forms of works (including but not limited to texts, pictures and charts) published on the Website shall be for reference only, and shall not be deemed to be agreed upon by the Website, and shall be applied to provide more information, not constituting any capital proposal. Unless otherwise specified in written commitment, the Website shall not be liable for all behaviors or actions made or taken by users in accordance with the information provided herein.

Article 8

The Website shall neither be liable for the availability of other websites, contents and products recommended herein by linkage, nor guarantee the authenticity and legality of any content, product, service or other materials obtained from such websites. The Website shall take no responsibility for any direct or indirect losses incurred by (or claimed to be incurred by) the utilization of or reliance on contents, products, services or other materials obtained from such websites or resources.

Article 9

Unless being approved by users or under the circumstances as specified in Article 10, the Website will not disclose to any party users' personal information for registration in any way.

Article 10

As required by government departments or judicial authorities in accordance with the due course of law to disclose users' personal information, the Website will provide such personal information for public security purpose in accordance with the government departments' or judicial authorities' requests. The Website shall be exempted from any liability for any disclosure under this circumstance.

Article 11

In case that users show their password to others or share their registered account with others, the Website shall assume no responsibility for the disclosure of any personal information under this circumstance.

Article 12

Part of contents herein are reprinted from the Internet. Therefore, if any content hereof unintentionally infringes upon the intellectual property right of any media, company, enterprise or individual, please contact us by phone or by post. Under this circumstance, we will delete such content within the prescribed time limit. In case of any royalty, please contact us with related certificates. We will resolve such dispute through friendly consultation in the principle of equality and fairness.

Article 13

HSarchitects reserves the right to interpret the Disclaimer. Contact us by Email: Hsa@HSarchitects.cn